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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 7. 3. 2022 v Býšti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické, a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Omluveni: Bc. Radomír Sovák 

Hosté: 1 osoba dle prezenční listiny. 

Přítomno 13 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Tomáš Ležík DiS a Ladislav Mlateček. 
Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, 
MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Tomáš Ležík DiS. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Roman Pospíšil a 
MVDr. Vladimír Rejnek. 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, 
Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek. 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

3. Návrh na revokaci usnesení č. 07/04/2021 ze dne 26. 4. 2021 ve věci záměru prodeje 
pozemků – zahrad v Hoděšovicích 

4. Schválení odpisového plánu obce Býšť pro rok 2022 

5. Schválení finanční zápůjčky pro společnost Vodovody a kanalizace a.s. Pardubice – 
vodovodní řad Bělečko 

6. Rozpočtové opatření I/2022 (1. změna rozpočtu na rok 2022) 

7. Projednání žádosti o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 

8. Diskuze 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
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Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/03/2022 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 13. 12. 2021 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
obce námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období – prosinec 2021 až únor 2022     

Z mimořádného jednání rady obce ze dne 13. 12. 2021 

Rada obce vzala na vědomí výsledek výroční zprávy Základní školy Eduarda Nápravníka Býšť za 
školní rok 2020-2021. 

Rada obce schválila 

- rozpočet Základní školy Eduarda Nápravníka Býšť pro rok 2022. 

- střednědobý rozpočtový výhled Základní školy Eduarda Nápravníka Býšť pro období 2024 – 
2025 

- rozpočet MŠ Býšť pro rok 2022. 

- střednědobý rozpočtový výhled MŠ Býšť na období let 2023 – 2025 

- veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Býšť pro SK Býšť, z. 
s. ve výši 50.000,-Kč na období od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021 

- zvýšení roční odměny za činnost kronikářů na částku 6000,-Kč (dosud 5.000,-Kč) 

Poznámka: 

v 19:07 příchod Mgr. Kláry Dubrovské, dále je přítomno na zasedání zastupitelstva celkem 14 
zastupitelů. 

Z jednání rady obce ze dne 10. 1. 2022 

Rada obce  
- neschválila finanční podporu pro Základní školu a Praktickou školu SVÍTÁNÍ o. p. s. se sídlem 

v Pardubicích. 

- schválila roční finanční odměnu pro ředitelku MŠ Býšť.   

Z jednání rady obce ze dne 31. 1. 2022 

Rada obce schválila 
- smlouvu o zřízení služebnosti se společností CETIN a.s. se sídlem Českomoravská 2510, 

Praha 9 pro služebné pozemky p. č. 702/23 a 716/27 v k. ú. Hoděšovice a p. p. č. 554 v k. ú. 
Býšť. 

- dodatek smlouvy ze dne 3. 11. 2003 na zajišťování služeb v oblasti nakládání s odpady 
společností Marius Pedersen a.s., provozovna Černá za Bory. 

- úpravu terénu vymýceného pozemku u rybníka v Bělečku p. p. č. 36/2 včetně výsadby 
medonosné louky, ostatní návrhy projektu budou projednány po konkrétním upřesnění návrhu 
projektu využití louky veřejností. 

Rada obce odložila projednání žádosti p. Černého o odprodej části pozemku p. č. 557/1 v k. ú. 
Hoděšovice o přibližné výměře 125 m2 do doby stanovení a schválení podmínek prodeje. 

Rada obce uložila obecnímu úřadu zařadit žádost pí Hopové, bytem Hoděšovice čp. 159, do 
výběrového řízení na pronájem bytu čp. 79 v Hoděšovicích. 
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Z jednání rady obce ze dne 14. 2. 2022 

Rada obce schválila: 

 -  dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo č. 5/2021 na akci s názvem „Komunitní centrum Hoděšovice 
čp. 45“.  Předmětem dodatku je prodloužení termínu realizace díla do 15. 4. 2022. Důvodem 
je zohlednění výpadku dodávek materiálu a nedostatku pracovních sil způsobených 
pandemickou situací Covid 19 a tím posunutí některých prací z důvodu dodržení 
technologických postupů do jarních měsíců. 

-  prodloužení nájemní smlouvy uzavřené mezi obcí Býšť a panem Jiráskem k bytu v čp. 79 
Hoděšovice s termínem do 31. 12. 2022. 

Rada obce neschválila pro Oblastní charitu Pardubice navýšení proplacení počtu hodin za 
pečovatelskou službu pro rok 2022. 

Rada obce vzala na vědomí zpět vzetí žádosti p Černého o odprodej části pozemku p. č. 557/1 v k. ú. 
Hoděšovice. 

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava: nebyla 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/03/2022 
 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Ing. Hubert Dostál 
Finanční výbor zasedal dne 14. 2. 2022 s programem: 
- výkaz FIN plnění rozpočtu k 12/2021 
- příprava inventarizace 
- rozpočtové opatření I/2022 

b)  Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl MUDr. Jan Mejzlík 

Kontrolní výbor zasedal dne 14. 2. 2022, provedl kontrolu plnění usnesení: 
- ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 13. 12. 2021 
- z jednání rady obce ze dne 22. 11. 2021, 13. 12. 202, 10. 1. 2022 a 31. 1. 2022 

V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v přehledech plnění usnesení. 

      Rozprava: nebyla   

Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/03/2022 
 

3. Návrh na revokaci usnesení č. 07/04/2021 ze dne 26. 4. 2021 ve věci záměru prodeje 
pozemků – zahrad v Hoděšovicích 

Zastupitelstvo obce se předkládá k revokaci, zrušení, usnesení č. 07/04/2021 ze dne 26. 4. 2021, 
kterým byl schválen záměr prodeje části pozemku 94/6 a p. p. č. 93/113 vše v k. ú. Hoděšovice, 
které jsou užívány na základě nájemných smluv jako zahrady s trváním do doby 2025 - 2026. Nově 
se navrhuje tento prodej na základě právní konzultace neschválit. Pí starostka přečetla písemné 
odstoupení žadatelů xxxxxxxxxxxx žádosti o odkup pozemku v rozsahu dle platné nájemní 
smlouvy, a nadále budou využívat pozemek v režimu nájemní smlouvy. Další zájemci o prodej 
neprojevili zájem a nechtějí pozemky v současné době odkupovat.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce: 

a) schvaluje revokaci usnesení č. 07/04/2021 ze dne 26. 4. 2021, kterým byl schválen 
záměr prodeje části pozemku 94/6 a p. p. č. 93/113 vše v k. ú. Hoděšovice 

b)  neschvaluje záměr prodeje pozemku 

- p. č. 93/113 o výměře 238 m2 xxxxxxxxxxx,  

 - část p. č. 94/6 o výměře 530 m2 a pozemek p. č. 93/114 o výměře 4m2 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
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- část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

- část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

 - část p. č. 94/6 o výměře 461 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

- část p. č. 94/6 o výměře 153 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/03/2022 

 
4. Schválení odpisového plánu obce Býšť pro rok 2022 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení odpisový plán obce Býšť na 
rok 2022, kdy odpisy dlouhodobého nehmotného majetku a dlouhodobého hmotného majetku na 
rok 2022 budou ve výši 5. 550 000,-Kč z celkového majetku v pořizovací ceně cca 273. 036 000,-
Kč 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje odpisový plán obce Býšť pro rok 2022 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/03/2022 

 
5. Schválení finanční zápůjčky pro společnost Vodovody a kanalizace, a.s. Pardubice – 

vodovodní řad Bělečko 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení finanční zápůjčku pro 
společnost Vodovody a kanalizace, a.s. Pardubice a jejím převzetí investorství stavby s názvem 
„Prodloužení vodovodního řadu v Bělečku“. Jedná se o stavbu vodovodního řadu o délce 127m a 6 
vodovodních přípojek k přilehlým nemovitostem. Projektová cena díla je 2.301 500,-Kč bez DPH. 
Vodovodní přípojky budou hrazeny přímo obcí, vodovodní řad společností Vodovody a kanalizace 
a. s. Pardubice. Vyhlášeno bude společné výběrové řízení na zhotovitele stavby 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  
a) převzetí investorství akce s názvem „Prodloužení vodovodního řadu v Bělečku“ 

    společností Vodovody a kanalizace a.s. Pardubice 

b) finanční zápůjčku pro společnost Vodovody a kanalizace a.s. Pardubice na akci 
s názvem „Prodloužení vodovodního řadu v Bělečku“. 

 Rozprava:  

 p. Kamenický – vznesl dotaz, zda je to předjednáno s občany 

 pí Petříková – ano je v rámci projektové dokumentace 

 p. Blažek – občanům na podané dotazy osobně vysvětlil financování hlavního řadu a přípojek 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 
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Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/03/2022 
 

6. Schválení rozpočtového opatření č. I/2022 (1. změna rozpočtu na rok 2022) 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočtové opatření č. 
I/2022(I. změnu rozpočtu pro rok 2022) v tomto rozsahu: 

  příjmy   výdaje  

Vodovod Bělečko  3 000 000,00 Kč 

Dešťovka Hrachoviště  1 500 000,00 Kč 

Poplatek za uložení inž. sítí do tělesa komunikace  850 000,00 Kč 

Vratka dotace Volby do PS PČR  10 000,00 Kč 

Chodník a autobusové zálivy v Hrachovišti  800 000,00 Kč 

celkem  6 160 000,00 Kč 

financování - 8115 6 160 000,00 Kč  

součet 6 160 000,00 Kč 6 160 000,00 Kč 
      

    Pí starostka vysvětlila podrobně jednotlivé položky. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření I/2022 (1. změnu rozpočtu 
na rok 2022). 

  Rozprava:  

 p. Kamenický – proč se zvedla částka za dešťovou kanalizaci v Bělečku¨ 

pí Petříková – obec v dobré víře před lety schválila na dešťovku 1 mil. Kč., dnes je to tak, že 
SÚS Pardubice propočetla příslušnými koeficienty odtok dešťové vody i z našich pozemků a s 
touto přepočítanou částkou vychází nově částka necelých 1,5 mil. Kč, proto to navýšení. 

p. Rejnek – rozpočet na celou dešťovku byl necelých 6 mil Kč., dále popsal rozsah plánované 
stavby spolu se stavbou autobusového zálivu a chodníku. 

p. Blažek – zvažovaly se různé možnosti, je to už nějaká doba zpátky, a tato varianta je jako 
řešení nejschůdnější. 

Následovala širší diskuze mezi zastupiteli na toto téma. 

pí Petříková – uvedla, že stavba dešťové kanalizace se bude realizovat již letos, bude 
vypsáno společné výběrové řízení. 

p. Mejzlík – k uložení sítí vznesl dotaz, zda by nešlo položit optiku při realizaci jiných sítí, aby 
se nemusel znovu rozkopávat terén 

pí Petříková – optika se ukládá do našich pozemků a to průběžně. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/03/2022 

7. Projednání žádosti o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost Spolu Lungta se sídlem v Praze ve věci připojení obce 
Býšť k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ pro rok 2022. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje připojení obce Býšť k mezinárodní kampani 
„Vlajka pro Tibet“ v roce 2022. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel 
Loskot, MUDr. Jan Mejzlík Ph.D, MVDr. Vladimír Rejnek. 

Proti: Karel Blažek, Ladislav Mlateček 

Zdržel se: Bc. Ondřej Valenda, DiS, Roman Pospíšil, Romana Petříková, Robert Kamenický. 

Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/03/2021 

 
8. Diskuze 

pí Petříková – na výzvu Pardubického kraje a hejtmana byly obce vyzvány k uspořádání 
humanitární sbírky pro Ukrajinu, která u nás proběhla od úterý do pátku minulého týdne, byli jsme 
překvapeni, že lidé přinášeli skutečně potřebné věci, tyto se odvezly do centrálního skladu v České 
Třebové, a protože jsme nedostali žádný stop stav tak sbírka pokračuje. 

p. Rejnek – vznesl dotaz, jak byla sbírka prezentována, k němu se ta informace nedostala. 

pí Petříková – bylo prezentováno na vývěskách a hlášeno v rozhlase, uveřejněno na webových 
stránkách obce a facebook. 

p. Blažek - vyřídil pozdrav od Ing. Karla Picky, bývalého radního za Hoděšovice. 

p. Ležík – upozornil zastupitele na skutečnost, že Bělečko stále nemá chodníky, a je zapotřebí aby 
si to uvědomili i s ohledem na rozšířenou novou silnici, je třeba posoudit umístění chodníků a zvážit 
realizaci. 

pí Petříková – je to tak, že jsme měli uzavřenou smlouvu o dílo s projektantem Ing. Seinerem a ta 
spolupráce zůstala na těžce mrtvém bodě, takže po právní konzultaci jsme s ním ukončili smlouvu 
o dílo a vymohli navrácení zaplacených peněz, bylo vypsáno nové výběrové řízení, nyní je již 
vybrán zhotovitel díla na rekonstrukci stávajících chodníků a vybudování nových chodníků v Býšti a 
Bělečku. O stanovení vhodnosti umístění chodníků bude rozhodovat projektant. 

p. Ležík – požádal o kontrolu stavidla u obecního rybníku v Bělečku u spodní výpusti 

p. Blažek – tam by se nyní měl dělat nový manipulační řád 

pí Petříková – oslovíme Správu toků při Lesích ČR, xxxxxx 

pí Petříková – informovala o anabázi dopravního značení na II/298 po rekonstrukci Býšť – Bělečko, 
z toho důvodu není silnice zkolaudována. Dopravní značení začátku a konce obce v Bělečku se 
bude posouvat na hranici zástavby v obci. 

p. Blažek – vznesl dotaz na instalaci radarů v Bělečku 

pí Petříková – máme připraveno technické zařízení, sloupy a tento týden bychom měli jednat o 
napojení na elektrickou energii. 

p. Rejnek – vznesl dotaz na funkčnost osvětlení v Hrachovišti, kontaktoval xxxxxxxx 

p. Pospíšil – je to v řešení 

p. Rejnek – požádal, zda by se mohla oslovit ZaS Býšť ve věci úklidu silnice po jejich technice 

pí Petříková – informovala o drobných investičních akcích, oprava střechy na motorestu v Býšti a 
rekonstrukce bytů v motorestu, probíhá rekonstrukce bývalé knihovny v Hoděšovicích, plánuje se 
rekonstrukce 2 bytů v DPS Hrachoviště. 

pí Dubrovská – vznesla dotaz, jak dopadl posudek statistiky v ZŠ Býšť na přístavbu nových učeben 

pí Petříková – ano výsledek máme, výstavba je možná, projektová cena je 40–60 mil. Kč, do další 
porady budou konkrétnější informace. 

p. Blažek – upozornil na nesoulad ve stáří kapličky v Bělečku 
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pí Petříková – chtěli jsme udělat obměnu mobiliáře, museli jsme zjistit, zda je tento veden také jako 
národní kulturní památka, pí z památkového úřadu po návštěvě předpokládala, že ano, a tím bude 
renovace ve zcela jiném režimu, že jsme plánovali, a v souvislosti s tím jsme zjistili, že památkáři 
mají rok výstavby kapličky uveden 1829, takže ten nápis 1822 na kapličce je neplatný, byly 
dohledány historické fotky, které to potvrdily. Při opravě kapličky bude datum na fasádě změněn už 
pro ty budoucí generace. 

Dále pokračovala mezi zastupiteli širší diskuse na téma kapličky v Bělečku. 

Paní starostka všem přítomným poděkovala a zasedání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:01 hod a ukončeno v 20:05 hod. 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/03/2022 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Usnesení č. 02/03/2022 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/03/2022 bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 

Usnesení č. 04/03/2022 a) schvaluje revokaci usnesení č. 07/04/2021 ze dne 26. 4. 
2021, kterým byl schválen záměr prodeje části pozemku 94/6 a p. p. 
č. 93/113 vše v k. ú. Hoděšovice 

    b)  neschvaluje záměr prodeje pozemku 

- p. č. 93/113 o výměře 238  

- část p. č. 94/6 o výměře 530 m2 a pozemek p. č. 93/114 o 
výměře 4m2 xxxxxxxxxxxxxxx 

- část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

- část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

- část p. č. 94/6 o výměře 461 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

- část p. č. 94/6 o výměře 153 m2 xxxxxxxxxxxxxxxx 

Usnesení č. 05/03/2022 schvaluje odpisový plán obce Býšť pro rok 2022 

Usnesení č. 06/03/2022 schvaluje  
 a) převzetí investorství akce s názvem „Prodloužení 

vodovodního řadu v Bělečku“ společností Vodovody a kanalizace a.s. 
Pardubice 

  b) finanční zápůjčku pro společnost Vodovody a kanalizace a.s. 
Pardubice na akci s názvem „Prodloužení vodovodního řadu 
v Bělečku“. 

Usnesení č. 07/03/2022 schvaluje rozpočtové opatření I/2022 (1. změnu rozpočtu na rok 
2022). 

Usnesení č. 08/03/2022 schvaluje připojení obce Býšť k mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“ v roce 2021 

 
Zápis byl vyhotoven dne 7. 3. 2022 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
Ověřovatelé:  Tomáš Ležík, v.r.  dne 21. 3. 2022 

Ladislav Mlateček, v.r. dne 16. 3. 2022 
 
 

 
Romana Petříková, v.r.              Roman Bezouška, v. r.     

 starostka                                                  místostarosta          
 


